
ztpls
z Č|enské schůze Moraly, mlékařského odbytového družstva (IČo 60742780),

konané v sídle družstva dne 19. prosince 20|3

Příto m n i : č lenská zák|adna v iz, pr ezenční l i sti ny

Schůze byla usnášeníschopná
Bod 1 - 3 - Zahájení a schvá|ení programu
Schůzi zaháji| Ing. Žd'árský.
Přivítal členy Moravy. mlékařského odbytového druŽstva (dále jen Moravy) a konstatoval. Že
členská schůze byla řádně svo|ána pozvánkou. která mimo jiné obsahova|a i představenstvem
druŽstva sestavený proglam členské schůze. Zepta| se přítomnýc|.l. zda má někdo k programu
nějaký dotaz nebo připomínku či návrh na doplnění programu CS a protoŽe tomu tak nebylo.
byl tento program schválen.
Konstatoval, Že podle dosavadních výsledků prezence na členské schůzi bylo z celkového
počtu 98 členů oprávněných k 19.12,2013 hlasovat dle prezenční listiny s hlasovacím právem
56 č|enů. Clenská schůze tedy naplnila dikci Q 238 obchodního zákoníku.
Tímto Ing' Žd.árský uzavřel úvodní bod progranlu a přistoupil k jednání členskó schůze.
k volbě orgánů členské sclrůze'
Návrh představenstva byl' aby předsedou členské schůze byl zvolen Ing. oldřich Zd.árský.
zapisovateli Ing. Kratochvíl + sl. Jančíková a ověřovateli zápisu Ing. Friedl Jan a Ing. Dosedla
Mojmír' Z pléna nebyl protinávrh.

V 13'30 hod. bylo v sále přítomno 58 členů.

Hlasovalo se o návrhu představenstva.

PRo by|o 58 členů. PROTI 0 aZDRŽEL se hlasování 0.

NavrŽení kandidáti byli odsouhlaseni.

Bod číslo 4 _ Zhodnocení úko|ů z minu|é VČS
Podle sdělení předsedy byly stanovené úkoly sp|něny a trend obchodu na základě JTCM
přispěl ke společnénru naplrrění stanovených ciIů, Závazky MoRAVY vůči členům" kteří
dodávali do Bystřice pod Hostýnem jsou k dnešnímu dni vypořádány'

Bod čís|o 5 - Rekapitulace vývoje realizace dodávek a stav trhu
Při rekapitu|aci vý'voje rea|izace dodávek bylo s uspokojením konstatováno překročení výše
9.00 Kč/l jiŽ v nrěsíci listopadu s výhledem dalŠího povýšení průměrných trŽeb za dodávky
SKM v závěru roku. Daná výše je předpokládanáiv průběhu 1. čtvrtletí roku 2014.

Bod číslo 6 _ Zhodnocení JTCM
Při zhodnocení .ITCM by|a konstatována navyšrrjící se základní cena. od zahájení v dubnu se
zr,ýšila o 0.83 Kč/|. Je třeba zachor,'at tlak na m|ékárnv se snahou sblíŽení rea|izací při
zacl-rování nar'yŠol'ání realizace dodár'ek nlléka. V některých nllékárriáclt (oLMA. H|insko)
je domluvena konstrukce ceny: průrrrěr republiky + příplatek. Z tohoto důvodu jsou o měsíc
zpožděny, V případě poklesu ceny mléka budou tyto mlékámy naopak pokles ceny brzdit.

Bod čís|o 7 - MVDr. ondřej Bečvář - Ozdravení chovů ve vztahu k produkci mléka
MVDr. ondřej Bečvář podrobně představiI projekt depistáŽe chovů s certiÍlkačním procesem
ozdravování chovů r,e r''ztahu k produkci nlléka (viz, prez'entace na webových stránkách
Moravy). JelikoŽ kvalita a bezpečnost potravirr jsou stále více sledovány, můŽe bý právě



jednou z konkurenčních vyhtlcl certiÍrkace chclvu členů MORAVY z polrledu zdravotního
stavu stáda.

Bodčíslo8_Diskuse
V diskusi byla podrobena kritice sprrlcčná zcmědělská politika v letech 2014 _ 2020
s vyplývajícími pcldptlrami chtlvatelů do.jného skotu. Prclktlnz,ultovriny náwhy ar ČR a zs
s důrazem na lobbing za zvýŠení podpor s vyjádřerum nespokojenosti dosavadrrí urovně. Dále
bylo konstatováno' Že stávající náwhy výše podpor pro dojný skot nejsou dostatečně
kvantifikovány.
objasněna bylra též situace ve finančních tocích a řešení související s ukoněením dodávek do
I'rALATU Blatnice s následným vymáháním pozdržených plateb.
V rámci diskuze ke zclravcltní certifikaci clrovů členů MOI{AVY, bude V této věci
spolupracováno s MVDr' Bečvářern. Dále bu<le představenstvem v leclnu 2014 navržen clalší
postup a čIenové se poté rozhodnou o zapojení do něho. Bude také zvážena finanění podpora
MORAVY.

Bodčíslo9_Usnesení
Návrh na usnesení byl shrnut v cíle - udrŽení trendu realizace dodávek mléka a přistoupení
k pro.jekru zdravotni certifikace chovů. K citovanému usnesení.iiŽ nebyly další připomínky.

Bylo konstatováno, Že je v sále přítomno 62 členů.

Hlasování k bodu 9 - Usneseni čIenské schůze bylo schválerro všemi přítomnými.

Usnesení bylo přijato.

Ve Vyškově dne |9.I2.20l3

Zapsal: Ing. Vlastimil KratochvíI
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Příloha:

Pozvánka

Prezenční listiny členské schůze Moravy, MoD


